
立法會 
Legislative Council 

 
LC Paper No. CB(3) 217/12-13 

 
Ref. : CB(3)/M/MR 
 
Tel : 3919 3300 
 
Date : 7 December 2012 
 
From : Clerk to the Legislative Council 
 
To : All Members of the Legislative Council 
 
 

 
Council meeting of 19 December 2012 

 
Proposed resolution under the  

Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance 
 

  I forward for Members’ consideration a proposed resolution 
which Hon LEE Cheuk-yan will move at the Council meeting of 
19 December 2012 under the Legislative Council (Powers and Privileges) 
Ordinance.  The President has directed that “it be printed in the terms in 
which it was handed in” on the Agenda of the Council. 
 
 
 
 
 
 
 

 (Odelia LEUNG) 
 for Clerk to the Legislative Council 

 
 
Encl. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 

2012 年 12 月 19 日的立法會會議  
李卓人議員根據《立法會 (權力及特權 )條例》  

動議的擬議決議案  
 
 

議案措辭  
 
 
本會委任一個專責委員會，以調查香港特別行政區行政長官

梁振英先生位於山頂貝璐道 4號的 4號及 5號屋的違例建築工程
及有關事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會

(權力及特權 )條例》 (第 382 章 )第 9(2)條行使該條例第 9(1)條所
賦予的權力。  
 
 
 
 
 
 

Proposed resolution under the 
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance 

to be moved by Hon LEE Cheuk-yan 
at the Council meeting of 19 December 2012 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That this Council appoints a select committee to inquire into the 
unauthorized building works in House Nos. 4 and 5 of the Chief Executive 
of the Hong Kong Special Administrative Region Mr LEUNG Chun-ying at 
No. 4 Peel Rise on the Peak and related issues; and that in the performance 
of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the 
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to 
exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance. 
 

 


